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Skolebestyrelsen tog beslutning om at 7., 8. og 9. klasse kan forsætte med, at gå i byen 
én gang om ugen uden voksen, med forældrenes tilladelse, efter uge 43. Det bliver en 
rullende dag, én klasse ad gangen. 

Der har været evaluering, og den viste, at eleverne overholdt alle reglerne. Det var et 
stort ønske fra alle eleverne at forsætte med at gå i byen. Der kommer løbende 
evalueringer. 

På grund af ændringer i deling af barselsorlov mellem forældrene kommer der flere 
børn i vuggestue mellem 6 og 10 måneder gammel. Det kræver en anden disponering 
af ressourcer for pædagoger og pædagogmedhjælpere.  

Der er lang ventetid for mange elever, specielt fra Skarrild og Karstoft i forbindelse med 
buskørsel til og fra skole. Der bliver skrevet et brev til politikerne med ønske om at få 
lov til at få 3 skolebusser. Det er et vigtigt emne med principper for serviceniveau i 
buskørsel. 

Der bliver udarbejdet budget høringssvar. Der er nu diskussion om, hvordan penge i 
kommunen bliver delt til skoler. 

Der var workshop i skolebestyrelse om håndtering af krisesituationer i skolen. Der 
bliver udarbejdet et bilag til skolens hjemmesiden. 

En del af skolebestyrelsen deltog i et møde omkring klimahandledag, hvor der var 
diskussion og fremvisning af et projekt fra Nørre Snede, hvor det lykkes at etablere en 
lille mikroskov på skoleområdet – et fantastisk grønt område for børn. Der er et ønske 
om at have naturlige grønne lommer og aktivitetsområder på skolens udeareal. Tanja 
Ankerstjerne, som kom med initiativet, har behov for større opbakning fra 
lokalområdet. Der kommer flere informationer senere. 

Tusind tak til de forældre, som vil bakke op om Fremfærd som Sdr. Felding Skole 
deltager i. Det er lykkedes i Lillehammer at skabe en skole med deltagelsesmuligheder 
for flere børn, samtidig med de er lykkedes med at l give eleverne et læseløft. 

 

På Fællesbestyrelsen vegne 

Edyta Haber 


